
Poštnina  plačana  pri  pošti  2256  JuršinciDecember/gruden - 2020, leto XXIV, številka 3.

V pomoč občanom pri iskanju zanesljivih 
informacij v zvezi z novim koronavirusom 
SARS-CoV-2 in navodil za preprečevanje 
njegovega širjenja objavljamo nekaj  
povezav, kjer so vam na voljo aktualne  
in ključne informacije ter priporočila  
za zaščito zdravja prebivalcev na   
www.jursinci.si                                                               
OSTANITE ZDRAVI !

Jaslice, ki so krasile našo farno cerkev ob božiču 2019, postavila jih je Anica Roškar s pomočjo sovaščanov.

Najstarejša občanka Občine Juršinci 
Gospa Marija Raušl iz Gabrnika,  je 
praznovala svoj 100. rojstni dan.

Valter Drašler je v streljanju z zračno 
pištolo postavil novi državni rekord in na 
državnem prvenstvu postal državni prvak.

Želimo vam srečen, topel božič  
in vse dobro v letu 2021 

Župan Alojz Kaučič,  
občinska uprava, občinski svet  

ter uredniški odbor Juršinskih novic
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SpoštovAne občAnKe, SpoštovAni občAni!

IZDAJATELJ: Občinski svet Občine Juršinci 
ODGOVORNI UREDNIK:  Damjan Šimenko
UREDNIŠTVO: Dragica Toš Majcen, Ksenja Žmauc, Anica Žmauc, Jožica Rakuša, 
Alojz Kaučič in Miroslav Moleh.
LEKTORICA: Ksenja Žmauc
OBLIKOVANJE IN TEHNIČNO UREJANJE: Miroslav Moleh 
NASLOV UREDNIŠTVA:  NOVICE, Juršinci 3/b, 2256 Juršinci. Tel: (02)758-21-41

Objavljene fotografije so last arhiva Občine Juršinci in društev.
Medij NOVICE OBČINE JURŠINCI je vpisan v razvid medijev pod zaporedno številko 150.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v Občini Juršinci brezplačno.
Časopis NOVICE izhaja v nakladi 810 izvodov.
TISK: Tiskarna EKART d.o.o. 
Sp. Jablane 19, 2326 Cirkovce.

SpoštovAne brAlKe 
SpoštovAni brAlci!

Lepo pozdravljeni, spoštovani občani in občanke naše OBČINE 
JURŠINCI. Pred vami je moj tretji letošnji uvodnik v zadnji številki 
našega skupnega lokalnega časopisa Juršinske novice. Jutra so hladna 
dnevi megleni, turobni, brez sonca, temperature pa primerne letnemu 
času. Razmišljam, kaj se je zanimivega zgodilo od časa izida avgus-
tovske številke Juršinskih novic, da smo še vedno v času COVIDA 19 
in da nismo sproščeni kot nekoč. Mnogo naših druženj, kulturnih zan-
imivosti je zamrlo, srečanja ljudi so zadržana. Kdaj bo ta virus vendar 
izginil iz življenja ljudi po vsem svetu, se sprašujemo. V naših Juršincih 
je ta posledica vidna, živimo v času, ko ni živahnosti ob praznovanju 
veselega decembra, takšnega, kot smo ga bili vajeni. Tokrat bom spre-
govoril nekaj o okraševanju. Okraševanje vedno bolj prihaja tudi v naše 
domove. Poleg tega, da si številni posamezniki domove okrasijo že na 
začetku decembra, si vedno več ljudi tudi božična drevesca postavi zelo 
zgodaj. Kako pa  je pa s tradicijo? Saj verjetno ni naključje, da se božično 
drevesce postavlja ravno 24. decembra. Božič je tradicionalni praznik 
v cerkvenem koledarju, ki ga katoličani praznujemo 25. decembra kot 
spomin na rojstvo Jezusa Kristusa. Za to se na predvečer božiča post-
avljajo jaslice, ki prikazujejo biblični dogodek Jezusovega rojstva. Del 
božične simbolike seveda predstavlja tudi božično drevesce, pravijo 
strokovnjaki. Zimzeleno drevesce predstavlja ogenj življenja, ki ne 
ugasne niti v najtežjih časih. Simbolizira življenje in upanje, v krščanski 
veri pa predstavlja tudi Jezusovo rojstvo. Zato se božično drevesce 
postavlja na predvečer božiča, podre oziroma pospravi pa se 6. januarja 
na praznik svetih treh kraljev. A kot kaže, ljudje vedno manj dajo na 
tradicijo, saj si božična drevesca postavijo že zelo zgodaj, predvsem z 
namenom, da bi si pričarali praznični duh, kar je v teh časih tudi na nek 
način razumljivo. Ampak, a se od začetka decembra pa do božiča, potem 
ta praznični duh že ne porazgubi? V naši občini tradicionalno »praznično 
smreko« postavimo običajno kar v krožišče. 
Juršinčani živimo z mislimi v pričakovanju, kdo ve kaj nam bo prines-
lo leto 2021, s čim nas bo presenetilo. Morda se bo vrnilo tisto kul-
turno življenje, kot so vaška srečanja, postavitve klopotcev, božično-
novoletna tržnica in še bi lahko našteval, naša dvorana bo spet zaživela, 
saj je namenjena kulturnim dogodkom. V upanju, da bo tako, preber-
ite to praznično številko Juršinskih novic. Ob letošnjih praznikih vam 
člani uredniškega odbora in vsi, ki soustvarjamo, pripravljamo članke 
in skrbimo za podobo našega lokalnega časopisa Juršinske novice, 
želimo čim več zdravja uresničenih ciljev v novem letu 2021. Bodite 
obdani z ljubeznijo, zdravjem in s srečo! Naj žar prazničnih luči s svojo 
čarobnostjo napolnjuje srca vseh nas.

Urednik: Damjan šimenko

Človek naj živi takšno življenje, kot si zasluži. Naj žanje, kar je sejal, 
in naj deli, če lahko. Misli, še kako aktualne, saj živimo v obdobju 
polno neznank, ko ne najdemo odgovora, kaj je sploh ta  covid kriza, 
zakaj se je pojavila, kako spreminja in bo spremenila naše življenje. In 
res, nič ni več samoumevno, ne ve se več, če bomo jutri lahko še sploh 
sejali, da bomo lahko in kdaj želi.     

Ampak še vedno smo tu. Bolj kot kadar koli prej s prepričanjem in 
z vedenjem, da bomo vse, v kar bomo investirali, kaj bomo delali, 
pravzaprav nepomembne. Sedaj vemo, da je pomembno medosebno 
spoštovanje, dostojanstvo do vseh generacij, predvsem pa do naših 
staršev, dedkov ter babic. Ti se zadnje dni v slovenski družbi prav 
zaradi virusa množično poslavljajo od nas. Grozno in zastrašujoče 
ne samo zaradi tega dejstva, temveč še bolj zaradi  nekih mnenj in 
prepričanj, ki krožijo po Facebooku in drugih lažnih profilih, da gre 
za populacijo, ki je stara in onemogla in da tako pač je. Grozno in 
zastrašujoče, saj ob teh bolnih  razpravah se ustvarja občutek, da v naši 
druži dostojanstva in spoštovanje več ni, da smo pozabili, da z vsakim 
umrlim človekom umiramo tudi mi sami.  

Resnično ne vem, ali je pomembno povedati, da smo v letošnjem letu 
nadaljevali z investicijskimi načrti, ki smo jih v prejšnjih letih skupaj 
snovali, ali je v tem trenutku pomembno, da izveste o gradnji kolesar-
skih poti skozi našo občino, o zaključni fazi dogovora izgradnje optike 
ter o skorajšnjem odprtju dograjene enote doma za starejše občane. Vem 
le, da moramo tokrat biti povezani bolj, kot smo bili kadar koli prej. 

Spoštovane občanke, spoštovani občani!

Ob prihajajočih božičnih praznikih in v novem letu 2021 vam iskreno 
zaželim: ohranimo dostojanstvo, zaupanje in vero v pozitiven vsak-
dan. Moramo imeti te lastnosti, moramo jih najti in jih deliti, saj le na 
takšen način bo premagana največja kriza človeštva, ki je  posledica 
dosedanjega življenja, brutalnega uničevanja narave in razčlovečenja 
družbe, v kateri smo živeli. 

Ponovno se spomnimo, kdo smo, in delimo ljubezen do sebe, do svo-
jih najbližjih, do sočloveka. 

vaš župan, Alojz Kaučič 
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Koncert AnSAmblA SAšA AvSeniKA nA 
DvoriščU pUhovegA mUzeJA v SAKUšAKU

»Veter nosi pesem mojo« V sakušaku
V nedeljo, 27. septembra 2020, sta se na dvorišču Puhovega muzeja 
v Sakušaku odvila dva čudovita koncerta Ansambla Saša Avsenika 
iz njihovega cikla koncertov »Intimno«. V prekrasni kulisi novega 
razstavnega objekta Puhovega muzeja so obiskovalci prireditve 
doživeli Avsenikove viže v čisti akustični izvedbi  in skozi šaljive 
zgodbe, ki jih je pripovedoval Sašo Avsenik, spoznali posamezne 
člane ansambla. 

Ansambel  je odigral kar dva koncerta,  saj je zaradi velikega zani-
manja po prvem koncertu ob 18. uri, ki je bil razprodan v dveh dneh, 
bil dodan še koncert ob 15. uri. Koncerta si je ogledalo 250 ljudi. 

Organizacijo  je prevzelo Kulturno-umetniško društvo dr. Antona 
Slodnjaka Juršinci. K  sodelovanju smo  povabili člane Društva rojaka 
Janeza Puha, ki je odstopilo prostor na dvorišču Puhovega muzeja za 
izvedbo koncerta, ter Društvo gospodinj Juršinci, ki je poskrbelo za 
pogostitev članov Ansambla Saša Avsenika s pristnimi domačimi jed-
mi. Pri pripravi prizorišča so pomagali člani Vaškega odbora Sakušak,  
gasilci PGD Gabrnik in PGD Grabšinski breg pa so na kraju dogodka 
skrbeli za varnost in preusmerjanje prometa.  V spomin na koncert na 
dvorišču Puhovega muzeja v Sakušaku smo organizatorji Ansamblu 
Saša Avsenika poklonili likovno delo naše likovnice Jožice Nedeljko, 
ki je prav za ta namen upodobila Puhov muzej, kot je bil videti v času 
njihovega koncerta.   
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V vsakega od koncertov sta nas popeljala Janez Puh in njegova žena 
Marija, ki sta ju uprizorila David Osterc in Klavdija Majcen ter  nas 
tako spomnila na bogato dediščino našega rojaka ter pridne roke 
članov Društva rojaka Janeza Puha, ki so v Sakušaku zgradili lep kul-
turni spomenik njemu v čast.   

Veter nosi pesem mojo in mnoge druge legendarne Avsenikove 
melodije so odzvanjale v ušesih generacijsko pestrih obiskovalcev.  
Ritmično spremljanje melodij in pripevanje znanim besedilom je 
napolnilo dvorišče. Ob rokah se je tu pa tam segrela tudi  noga,  ki 
jo je poskočno  v ritmu polke odneslo po travi. Za roso v očeh pa so 
poskrbeli čutni valčki. 

Obiskovalcem so bile izpolnjene glasbene želje, ki so kazale na 
poznavanje bogatega izročila Slavka Avsenika in navdušenje nad 
odločitvijo vnuka Saša, da nadaljuje dedkovo pot. Štajerka frajerka, 
Skozi leta in še katera  so pesmi  Ansambla Saša Avsenika, za katere 
lahko po odzivu obiskovalcev rečemo, da  narodno-zabavna glasba v 
naših krajih še kako živi.  Bogata besedila in božajoča melodija gredo 
skozi uho do srca. Tako besedilo ansambla pošiljamo člani KUD-a 
dr. Antona Slodnjaka vsem občanom občine Juršinci ob bližajočih se 
božično-novoletnih praznikih: 

vsak dan je lep, če ga živiš z nasmehom,  
ki še drugim ga deliš. 

vsak dan je lep kakor pomlad, 
ko v srcu veš, da imaš nekoga rad.

 

KUD dr. Antona Slodnjaka Juršinci
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»Vesel sem, da smo danes odkrili 
še en biser V sloVeniji«

Ansambel Saša Avsenika s ponosom in veseljem nadaljuje tradici-
jo slovenske narodno- zabavne glasbe, katere utemeljitelj je Sašov 
dedek, Slavko Avsenik, ki je z bratom Vilkom ustvaril približno tisoč 
avtorskih melodij.
Vesela sem, da sem se lahko pogovarjala s tako odkrito in dobrosrčno 
osebo, kot je Sašo Avsenik, ki je kljub priimku in svoji prepoznavnosti 
predvsem preprost družinski človek. Spoznajte ga skozi besede najin-
ega intervjuja. 

sašo, lepo vas pozdravljam v občini juršinci, na puhovi domačiji. 
Veseli smo, da ste med nami in nas tudi v teh ̈ čudnih¨ časih razves-
eljujete s svojo glasbo. prav tako se zahvaljujem, da ste priprav-
ljeni odgovoriti na nekaj vprašanj za bralce občinskega časopisa 
juršinske novice.
ste prvič v juršincih ali vas na naš kraj že vežejo kakšni spomini?
Lep pozdrav tudi z moje strani. Hvala za povabilo, z veseljem bom 
odgovoril na vaša vprašanja.  Prav tukaj na tem mestu še nisem bil, 
torej pred Puhovim muzejem. Sem pa se že peljal skozi vašo vas, ko 
smo igrali kje blizu, v Prlekiji ali pa smo šli naprej proti Prekmurju. 
Te ceste so mi znane. Prav na tem hribu, pa sem prvič in vesel sem, da 
smo danes odkrili še en biser v Sloveniji.

Verjetno ste imeli pred korono veliko koncertov. koliko je to 
letno? 
V najboljšem letu smo jih odigrali tudi 200. Neka stalnica, ki nam na-
jbolj ustreza, da ni preveč garanja in da se lahko vmes malo spočijemo, 
je približno 160 nastopov letno. Letos smo pred korono odigrali okrog  
5 koncertov. Ob pojavu epidemije smo svoje delo preselili na internet, 
zatem pa pričeli z manjšimi koncerti, kot je današnji, pod naslovom 
»Intimno«.

letošnje leto zahteva veliko prilagajanj in število koncertov bo 
drugačno.
Ja, zagotovo. To, da nas je v ansamblu sedem, je bilo ob pojavu 
korone velik izziv, saj nismo smeli imeti skupnih vaj. Prvo pova-
bilo, v času epidemije, je bil koncert na Radiu Slovenija, Val 202. 
Sodelovalo nas je lahko le 5 in podpisati smo morali cel kup papir-
jev, da smo odigrali eno samo skladbo.  Časi so drugačni, ne le za 
nas glasbenike, ampak za ves svet, ki je postal  čisto nov svet, od 
korone naprej.

kako je z nastopi v tujini?  
Do sedaj smo lahko nastopali v Avstriji in Nemčiji, prav tako v Švici, 
kjer je  podobna situacija kot pri nas. Avstrija je vse oktobrske kon-
certe prestavila v naslednje leto, saj so število obiskovalcev omejili 
na 50. Korona nas je finančno prizadela, tako kot vse, a smo se lahko 
bolj posvetili družini in stvarem, za katere je bilo zmeraj premalo časa: 
vrtnarjenju, učenju …
Sam sem se lotil glasbenih lekcij.  Pravim, da mlad pa zdrav vedno 
najde kaj za delati.

koncerti, ki jih organizirate v času korone, nosijo naslov »in-
timno«. od kod  poimenovanje in kaj Vam pomeni ta beseda?
Torej, v glasbenem smislu razumemo »intimno«, kot manjši  krog 
poslušalcev. Na primer, ko po koncertih manjši skupini zaigramo še 
kakšno na ¨suho¨ ali se pred odhodom podružimo za ¨šankom¨. Inti-
men  je tudi nastop na rojstnem dnevu ali pogrebu. Intimno pomeni 
tudi akustično. Glasbila so brez električne podpore, kar je tudi za 
poslušalce drugačno doživetje. Tega smo se domislili pred približno 
dvema letoma, ko smo želeli narediti nekaj novega. Želeli smo se 
približati manjšemu krogu ljudi, narediti koncert za 50 do 150 ljudi. 

prihajate iz glasbene družine. dedek, stric, oče …
Ja, tako je. V družini nas je kar nekaj glasbenikov. Se pravi, dedek 
in stric, Slavko in Vilko Avsenik, potem moj oče Gregor in njegov 
starejši brat Slavko Avsenik mlajši, ki se poklicno ukvarja s filmsko 
glasbo. Tudi njegov sin Blaž, moj bratranec,  je klasični in džez pianist. 
Seveda je tukaj še moja sestra Monika, ki  nas  na večjih gostovanjih 
spremlja kot altistka in  včasih tudi kot solistka. Na željo staršev  smo 
vsi otroci dokončali nižje glasbene šole.

kako doživljate glasbeno dediščino vašega dedka? 
Bojim se, da bo življenje prekratko, da bi lahko dojel ves obseg ded-
kove glasbene dediščine, takšne, kot je v resnici. Ljudje so nam ve-
likokrat očitali, da se bahamo s svetovno slavo Avsenikove glasbe, a 
je le-ta omejena na nemško govoreče dežele. Veliko sem nastopal v 
različnih deželah, v Ameriki, Kanadi. Imam prijatelje, ki so obiskali  
vse celine in lahko rečem, da je glasba bratov Avsenik pustila  sledi 
povsod. Številni obiskovalci, ki pridejo v Begunje od blizu in daleč,  
našim domačinom z iskricami in s posebnim sijem v očeh pripovedu-
jejo, kako so bili Avseniki nekaj posebnega. Moja generacija ni videla 
Slavka Avsenika v živo na odru. Jaz že, kot starega ata, ampak moji 
sošolci ne. In ko doživiš, da so obiskovalci našega muzeja in gostilne 
v Begunjah, iz Švice in drugih držav, neizmerno navdušeni in s poseb-
nim žarom v očeh hvaležni, da jim je enkrat v življenju le uspelo stati 
na tleh, kjer se je ta glasba tudi začela, preprosto ne moreš verjeti, da 
tem ljudem Avsenikova glasba tako veliko pomeni. In ko to vidiš, 
tudi sam začneš drugače gledati na  stvari in jih ceniti. To so zelo lepi 
občutki, za katere sem neizmerno hvaležen.

ali imate občutek da Vam je, zaradi tega ker ste avsenikov, lažje 
ali težje na glasbeni poti?
Mislim, da so bili moji začetki zaradi prepoznavnega priimka, ki je 
pritegnil pozornost, lažji. Hkrati pa je to pomenilo večjo odgovornost. 
Prvi nastopi so bili televizijski in publika je pod priimkom  pričakovala 
nekaj več. Bili so plusi in minusi. Največji plus je bilo  občinstvo,  ki si 
je želelo nadaljevanje družinskega dela. Čeprav  v začetku nismo bili 
najboljši in vrhunski, so nas ljudje podpirali.

intervJU S SAšom AvSeniKom meD 
KoncertomA »intimno« nA pUhovi DomAčiJi
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katera glasbila igrate? 
Igram harmoniko, oziroma nekaj znam zaigrati (smeh). Na veselicah 
sem se začel učiti kontrabas, ko smo razširili program s frajtonarco. 
Igra jo basist in naša pevka Lucija,  nekdo pa je moral prijeti za kon-
trabas. V otroštvu so učitelji odkrili moj talent za ritem in zato pri za-
bavni glasbi na veselicah igram bobne. Moram pa povedati, da imam 
veliko željo, seveda če bo čas dopuščal, da izboljšam igranje klavirja. 
Občasno pa za šov oziroma glasbo, ki jo igramo po programu, igram 
še orglice. So se ene našle v hiši in je oče rekel, če lahko z njimi  kaj 
naredim. Sem rekel, da so identične Levčkovim in da se bom naučil 
njegov solo. To je tudi vse, kar znam na orglice zaigrati. Tako, da 
nisem najboljši v teh stvareh, toda ljudi nekako le znam prepričati, da 
mi to gre (smeh).

kaj pa vaša družina. kdo je sašo avsenik, ko ni na odru? 
s čim se ukvarjate v prostem času?
Sem najstarejši od petih otrok Grega in Katarine. Po izobrazbi sem 
turistični tehnik. Kot glasbenik sem naredil nižjo glasbeno šolo. Od 
starega očeta, Slavka Avsenika, sem se naučil nekaj prijemov za 
harmoniko. Vilko  mi je svetoval glede ansambla, kako voditi, kaj 
poslušati, na kaj biti pozoren. V teh desetih letih smo v bistvu moje 
sanje že nekako izpolnili. Bili smo nekajkrat na televiziji, razprodali 
smo Cankarjev dom in Križanke, naredili smo turnejo po najlepših 
dvoranah v Avstriji in to kar trikrat razprodali, vabi nas tudi Nemčija 
in povabili so nas v Argentino. 
Sicer pa, ko Sašo ni na odru, je njegova največja radost, njegova 
družina. Imam ženo in  hčerko Vido, druga je na poti. Pričakujemo jo 
letos oktobra. V tem ¨korona¨ času sem se z družino še bolj povezal. 
V prostem času rad vzamem v roke kitaro ali pa se učim igrati klavir. 
Z družino radi gremo na sprehode, kolesarimo, rad grem tudi v hribe 
in gozd, a gob ne vidim. Sem imel željo, da bi hodil na Pokljuko po 
gobe, pa nič ne najdem, tako da to početje nima smisla. Vsak dan 
naredim vaje za hrbtenico in raztezanje. Ko imam čas, tudi tečem po 
lepi gorenjski kulisi. Poleti pa rad tudi kakšno ribo iz morja potegnem. 
Sem čisto običajen moški: kolo, hribi in seveda družina.

lani ste z ansamblom praznovali desetletnico delovanja. 
na kateri dosežek v teh letih ste najbolj ponosni?
Najbolj sem ponosen na to, da še ̈ špilamo¨. Kar pomeni, da če nosiš 
ime Avsenik in nisi dober, ljudje prvič pridejo, ker jim je zanimivo, 
drugič pa jih več ni. Vesel sem uspešnih turnej po Avstriji in da imamo 
veselice za dve do tri leta vnaprej razprodane. Za mene je največji 
dosežek zadovoljno občinstvo. Ne morem tekmovati s starim očetom, 
da bi napisal toliko skladb ali pa takšne uspešnice, sem pa vesel, da 
sem sam ljubitelj te glasbe in lahko naprej igram, kar je ustvaril stari 
ata. In kot mi je sam rekel: »Vse življenje boš imel profesorje, in to je 
tvoja publika.«

Vaši načrti in cilji v prihodnosti?
Torej, ko se korona umiri, si želimo naprej normalnega delovanja. 
Želimo si obiskati  vse celine in Avsenikovo glasbo ohranjati živo. Na 
odrih in ne samo v muzeju. Vsekakor bomo v glasbi vztrajali. Če ne 
bomo profesionalno obstali, bo pa to naš hobi.  

in za konec, bi želeli še kaj sporočiti?
Zelo smo hvaležni, da smo danes lahko v vaših koncih, da smo razpro-
dali kar dva koncerta. Zavedamo se, da pogoji niso lahki niti za nas niti 
za občinstvo, saj  je zunaj že hladno, potrebna je  razdalja in maske. To, 
da ljudje v takšnih časih pridejo, je za nas samo potrdilo, da je ljudem 
všeč, kar počnemo. Zelo sem zadovoljen, da imamo takšno podporo, 
zato vam vsem izrekam veliko hvaležnost in lep pozdrav vsem bral-
cem in bralkam občinskega časopisa Juršinske novice. 

Hvala lepa, tudi jaz se Vam iskreno zahvaljujem. Želim Vam še ve-
liko razprodanih koncertov, veliko novih uspešnic in uresničitev vseh 
želja in ciljev.

Juršinci, 27. september 2020
za KUD dr. Antona Slodnjaka 

patricija erhatič 

moJe ŽivlJenJe v DomU JUršinci
Približno leto dni živim v Domu Juršinci. Odločitev, 
da se preselim v dom, ni bila preveč težka. Hitro sem 
navezala stike s stanovalci, saj sem družabna oseba.
Stanovalci smo veseli, da živimo v prijetnem, zele-
nem, podeželskem okolju. Dneve si krajšamo z 
različnimi dejavnostmi. Vsak dan imamo skupinsko 
telovadbo, enkrat na teden igramo tombolo, tudi keg-
ljamo in krepimo spomin z različnimi miselnimi vaja-
mi. Igramo družabne igre, velikokrat zapojemo in kaj 
preberemo. Moj najljubši hobi je reševanje križank.
V mesecu juliju smo stanovalci praznovali rojstne dni 
in se sladkali s torto. Ko je bilo najbolj vroče, smo se 
hladili z ledeno kavo in bovlo. Uživali smo pri zajtrku 
in kosilu na terasah našega doma. Taki dogodki nam 
stanovalcem polepšajo in popestrijo dneve in čas nam 
hitreje mine.
Velikokrat pa je dovolj le topla beseda, nasmeh, prijazen 
pozdrav, topel stisk roke … Hvaležni smo, da si »naše 
punce« kljub pomanjkanju časa vzamejo kak trenutek za 
nas, da z nami poklepetajo in nas pocrkljajo. Naj bo tako 
še naprej.

neža Samobor, Dom Juršinci
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DrUštvo UpoKoJencev JUršinci
Drage juršinske upokojenke, spoštovani upokojenci, dovolite, da Vas 
vsaj preko Juršinskih novic prisrčno pozdravimo, če nam je že pravo 
srečanje preprečila epidemija korona virusa.
Kot veste, smo imeli v mesecu marcu že vse pripravljeno za naš občni 
zbor. Načrt za vsa naša druženja, izlete, pohode in kolesarjenja nam je 
NIJZ žal prepovedal. Pa nič zato, da bi le vsi ostali zdravi. Bomo že to 
nadoknadili, ko bo ta epidemija minila.
Verjeli smo, da bo bolje vsaj za božične in novoletne praznike, vendar 
bomo morali tudi te verjetno praznovati brez obiskov, doma.
Zato nam dovolite, da vsem vam in vsem prebivalcem naše občine 

voščimo lepe prihajajoče praznike, v novem letu 2021 pa veliko 
zdravja, sreče in dobre volje.
Lepo pesmico so zapeli Čuki in Kvartopirci, ki pravi: »če se od spomi-
nov da živet, potem jaz še dolgo bom na svet, saj misel me nate gor 
drži, včasih me boža včas’ boli, če se od spominov da živet, potem jaz 
še dolgo bom na svet.«
S temi mislimi poglejte tudi to sliko, ki je ena od mnogih iz časa naših 
»rajžanj« po naši lepi deželi. Upamo, da bomo kmalu lahko zopet 
skupaj in posneli nove. Do takrat pa potrpimo in ostanimo zdravi.

Upravni odbor Društva upokojencev Juršinci

December je mesec radosti in obdarovanja, 
zato smo se letos tudi pri Občinski organizaciji 
Rdečega križa Juršinci odločili, da razveseli-
mo in obdarimo naše starejše občane. Varo-
vance DSO Juršinci bosta letos obiskala dva 
vesela moža. Miklavž je svoje delo že opravil 
in razdelil manjša presenečenja, Božiček pa 
še pride v naslednjih dneh, prav tako pa bo 
razveselil tudi vse občane, starejše od 90 let. 
Med njimi pa ne bo pozabil na našo najstarejšo 
občanko Marijo Raušl, ki je pred kratkim 
praznovala okroglih 100 let. Vsi člani in kr-
vodajalci OORK Juršinci ji želimo še veliko 
zdravih let. 
Novoletni prazniki so pravi čas, da delimo lepe 
misli in želje ljudem, ki nam veliko pomenijo. 
Naj vam v očeh žarijo: ljubezen, prijateljst-
vo, spontan nasmeh. Vsak trenutek je lahko 
nov začetek, zato radostno pojdimo naproti 
novemu letu 2021. Da bi se vam in vašim 
najdražjim uresničila mnoga pričakovanja, 
vam želimo OORK Juršinci.

irena

rDeči KriŽ JUršinci

z miklavžem smo obdarili varovance DSo Juršinci.
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13. 6. 2020 izvedli akcijo čiščenje klancev, organizirano s strani 
občine. Iz Cestnega podjetja Ptuj so nam poslali »unimoga« z roko za 
žaganje vej z dreves. V dveh cestnih odsekih se nam je nabralo toliko 
vej, da ostalih nismo uspeli urediti, zato upamo, da nam bo občina še 
večkrat zagotovila takšno pomoč, da uredimo še ostale klance. Ker je 
to bilo organizirano res na hitro, se nas ni zbralo veliko, in sicer smo 
sodelovali: Alojz Čuš, Anton Horvat, Rok Osterc, Tadej Kekec, Mitja 
Bogša in Alen Matjašič
V mesecu avgustu, natančneje 21. 8. 2020, smo izvedli postavitev 
vaškega klopotca. Na svoje mesto, smo ga dali na znani lokaciji pri 
Puhovem muzeju. Po narejenem delu smo se malo poveselili ob hrani 
in kozarčku ali dveh dobrega vina naših vinarjev. 
V letu 2020 smo imeli v mislih izpeljati še kakšno druženje, ampak 
zaradi nevšečnosti v tem letu in danih razmer nismo mogli.
Želimo vam mirne in blagoslovljene praznike ter ostanite zdravi.

vo Sakušak

SAKUšAK

»včASih Je lUšno blo, zDAJ pA ni več tAKo«
Juršinčani smo spet v družbi občin, kjer prebivajo stoletniki, saj je  
5. decembra, na Miklavžev predvečer, svoj stoti rojstni dan prazno-
vala Marija Raušl iz Gabrnika.    
Ko smo jo obiskali skupaj z županom Alojzom Kaučičem, 
podžupanom Alojzom Hergo in predsednico OO RK Ireno Tuš, nas 
je sprejela dobre volje in s pesmijo »Včasih je lušno blo, zdaj pa ni več 
tako«, ki si jo je pela, bolj za šalo kot zares, saj, pravi, da ji tudi sedaj 
nič ne manjka, čeprav ji že precej nagajajo noge in tudi slabše sliši.
Gospa Marija je vdova po možu Francu že vse od leta 1978. Zraven 
gospodinjskih del, ki so na kmetiji obvezna, pa je morala poskrbeti 
še za tri otroke, dve hčerki in sina. V življenju je najraje okopavala na 
njivi, ampak na njivo seveda že dolgo ne more več, zato si sedaj krajša 
čas s časopisi in romani, ki jih pri stotih letih bere, kar brez očal. Včasih 
je več gledala televizijo in se zanimala tudi za politiko, ter se zraven 
jezila, zdaj pa televizije ne gleda več.
Marija na njenih sto let življenja v smehu reče »Smrdim po česnu, pa 
smrt ne upa k meni« in si še enkrat veselo zapoje »Včasih je lušno blo, 
zdaj pa ni več tako«

mimo
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poStAvitev KlopotcA v hlAponcih
V soboto, 15. avgusta, je bilo dogajanje v Hlaponcih spet tradicional-
no obarvano. Zbrali smo se, da postavimo vaški klopotec, ki združuje 
naše ljudi. Dolga leta je namreč v naši vasi običaj, da kot znanilca 
jeseni postavimo vaški klopotec. Ker smo bili tudi letos skozi vse 
leto delavni in marljivi, nas je v sobotnem popoldnevu nagradilo še 
vreme in sonce nas je grelo pozno v noč. Letos je doletela čast vaščana 
Serdinška, da je postavil oziroma zanesel klopotec na svoje mesto. 
Tudi letos smo klopotec postavili na mesto zraven vaških brajd, ka-
mor spada tudi klopotec. S svojim obiskom nas je počastil tudi župan, 
ki nas je prijetno nagovoril in nam dal novih moči za bodoče dobro 
delovanje in pohvalil sodelovanje z Občino Juršinci in sodelovanje 
med Vaškim odborom Hlaponci in Kulturnim društvom Hlaponci. 

v.o. hlaponci

trAgAtev v hlAponcih
»spet trte so rodile, prijatli, 
Vince nam sladkó.« 
Trud, ki so ga juršinski vinogradniki skozi leto vlagali v razvoj vinske 
trte, že rojeva prve sadove. V vinogradih po Slovenskih goricah se je 
razbohotilo zrelo grozdje, trgatve so v polnem teku. V Hlaponcih pred 
vaškim domom imamo zasajeno svojo vinsko trto ali drugače rečeno 
brajde. Skozi leto nam delajo prijetno senco, saj so pod njimi prijetni 
kamniti mizi in klopi. Za vinsko trto skrbi naš vinogradnik Rado Ned-
eljko. Letos prvič smo simbolično obrali vinsko trto in jo tudi stisnili. 
Tako smo pridelali svojo lastno, sedaj že vino. Pri obiranju nas je bilo 
letos seveda manj zaradi upoštevanja ukrepov, a je bilo kljub temu 
veselo. Glavno nalogo pri stiskanju grozda sta opravila Franc Klajžar 
in Lojz Rakuša. 

Lahko bi rekli, da je tudi grozdje vrhunski izdelek narave. Z njego-
vim rednim uživanjem – kar v jesenskem času sploh ni težko – v telo 
namreč vnesemo ogromno organizmu koristnih antioksidantov. Med 
njimi prednjačijo polifenoli, flavonoidi, antociani in galna kislina.
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V četrtek, 26. novembra, so se vaščanke Hlaponcev – skupaj s člani 
Kulturnega društva Hlaponci in ljubitelji ročnih del – zbrali v vaškem 
domu in si toplo jesensko večer popestrili z izdelavo adventnih 
venčkov. To je tradicionalni običaj, ki ga ohranjamo v Hlaponcih že 
nekaj let. Nanj smo še posebej ponosni in veseli smo, da smo ga tudi 
tokrat uspešno izpeljali kljub negotovim časom. Res je, da je tokratno 
izdelovanje venčkov potekalo nekoliko drugače, kot smo ga bili va-
jeni prejšnja leta. Ob upoštevanju vseh ukrepov smo jih uspeli izde-
lati. Res je, da jih je bilo letos manj kot prejšnja leta, pa vendar. Vsak 
je naredil posebnega in vsak zase najlepšega. Skupaj smo se ponovno 
v najlepši luči pripravili na prihajajoče praznike. Nastali so čudoviti 
izdelki, na katere smo vsi zelo ponosni. 
Čestitke vsem in vsakemu posebej za uspešno izvedeno delo in ohran-
janje že več let trajajoče vaške tradicije. Za takšno srečanje, kakršno je 
bilo to, se vsekakor velja truditi tudi v prihodnje. Vaščani Hlaponcev 
se zagotovo bomo.

KD hlaponci

izDelAvA ADventnih venčKov  
neKoliKo DrUgAče

Letošnje leto je nekaj posebnega v smislu povsem drugačnega 
načina življenja in medsebojnih socialnih stikov. Vsi smo vsakod-
nevno vpeti v dogajanje na zdravstvenem in socialnem področju, 
kar se vleče že iz lanskega leta in prav to nam je vsem spreme-
nilo način življenja na vseh ravneh življenja, pa naj bo poslovno, 
družinsko ali društveno. Vsi se po najboljših močeh trudimo, da 
zagotavljamo in spoštujemo ukrepe, ki so potrebni za čimprejšnjo 
zajezitev virusa, ki je tako spremenil naš do nedavnega samoume-
vni in brezskrben način življenja. Prav te spremembe so pomem-
bno zarezale tudi na delo v gasilskih vrstah. Posledično je na vseh 
nivojih dela v gasilskih vrstah delo in druženje skoraj povsem 
zamrlo in se ustavilo. Usmeritve, kako ravnati in katere aktivnosti 
se bodo izvajale, smo prejemali od krovne gasilske organizaci-
je Gasilske zveze Slovenije, ki je poskrbela, da smo v prim-
eru potrebe po pomoči delovali enako kot pred spremembami z 
upoštevanjem vseh ukrepov za preprečitev širjenja bolezni. Prav 
te oblike druženja, izobraževanja, usposabljanja, tekmovanja so 
v letošnjem letu  bile povsem odpovedane ali bile izvedene mini-
malno oz. z izvedbo posameznikov. Na takšen način smo tudi v 
gasilskih vrstah PGD Grabšinski breg sledili vsem priporočilom 
in samo upamo lahko, da se ne bo preveč odražalo v prihodnjih 
časih in vplivalo na podmladek v gasilskih vrstah ter odzivnost in 
pripravljenost naših članov pomagati sočloveku v stiski.
Klub virusu, ki je izbruhnil v začetku leta in v sredini leta malo pop-
ustil ter ponovno izbruhnil konec leta, smo gasilci Grabšinskega 
brega tudi v sredini letošnjega leta, ko so se ukrepi nekoliko raz-
rahljali,  postorili skoraj toliko, kot smo si zadali v smelih načrtih 
v prejšnjem letu. V preteklem letu smo v garažo pripeljali sodo-
bno gasilsko vozilo GVC 16/25 in temu vozilu smo morali urediti 
tudi primerno mesto v našem gasilskem domu. Že pred prihodom 
novega vozila smo uredili in povečali garažna vrata, da smo avto 
lahko postavili v garažo. Odstranili smo tudi spodnji del ometa z 
namenom sušenja zidov. V letošnjem letu pa je sledila sanacija 
celotnih tal garaže, ker si nova pridobitev zasluži skrbno ravnanje 
z namenom dolgoletnega služenja v korist pomoči potrebnim 

gASilci grAbšinSKi breg v letU 2020
občanov občine Juršinci in širše. Najprej smo se s težko gradbeno 
mehanizacijo lotili razbijanja več plasti tal garaže, ker se je te-
kom preteklih let že plošča dograjevala. Sledilo je odstranjevan-
je zemljine in priprava prostora za nasutje podlage za temeljno 
ploščo. Sledila so instalacijska dela, kjer smo položili kabelske 
zaščitne cevi in elektro vodnike za dopolnitev elektro instalacij v 
garaži. Obnovili smo tudi radiatorje, ki bodo poskrbeli, da voda v 
avtomobilu pozimi ne bo zamrznila in bo vselej pripravljena za 
gašenje morebitnih požarov. Ker smo naredili tako velik poseg v 
garaži, je bila smiselna tudi zamenjava prehodnih vrat v garažo in 
v kuhinjo. Nadaljevali smo z izolacijo in nato vezava ter priprava 
mreže za vrhnjo ploščo, na katero se je kot zaključni sloj naredil 
industrijski tlak za lažje čiščenje in vzdrževanja tal garaže. Zaradi 
različnega nivoja je nastala težava pred garažnimi vrati zaradi 
dotrajanih odvodnih kanalov in dotrajanega asfalta. S tem smo 
prišli do zaključka, da je za celovito ureditev potrebno zamenjati 
tudi odvodnjavanje in asfalt. Ker smo čakali na primeren čas in iz-
vajalca, smo to uspeli realizirati konec meseca novembra. Zadnja 
gradbena dela so bila vgradnja novih ometov in krpanje predelov 
razbitih sten, s katero smo pripravili vse potrebno za izdelavo 
novih opleskov, ki bodo dali garaži nov sijaj in izgled.  
V mesecu oktobru, mesecu požarne varnosti, smo na priporočilo 
krovne gasilke organizacije izvedbo tradicionalne gasilske op-
erativno taktične vaje prestavili na poznejši bolj primeren čas, ko 
bodo zdravstvene razmere to dopuščale. 
Omeniti je potrebno, da smo v oktobru mesecu požarne varnosti 
kljub vsem ukrepom za obvladovanje širjenja virusa uspeli izpel-
jati z upoštevanjem vseh ukrepov pregled in servisiranje ročnih 
gasilnikov z namenom zagotavljanja požarne varnosti v vaših 
domovih. Naj povemo, da tako velikega obiska do sedaj še nismo 
zasledili in očitno je v vsem skupaj nekaj dobrega in pozitivnega, 
ker smo ljudje več prisotni doma. 
Vsled vsem izvedenim delom s strani naših članov in prijateljev 
gasilstva se v imenu gasilskega društva Grabšinski breg zahvalju-
jemo za vse preživete ure in izvedena dela v okviru sanacije garaže 
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gasilskega doma Grabšinski breg. Posebna zahvala gre našemu 
članu Alenu Matjašiču in njegovemu očetu Ivanu, ki sta poskrbela 
za strokovno gradbeno izvedbo.
To leto je posebno tudi na področju organizacije različnih pri-
reditev, s katerimi smo gasilci poskrbeli za dodaten vir financiranja 
gasilskega življenja. Ker le teh v tekočem letu skoraj ni bilo, se s 
tem prispevkom obračamo na vas s prošnjo po finančni pomoči, 
ki je bomo izredno veseli, da bomo tudi v prihodnje nadaljevali 
humanitarno poslanstvo, ki nam je zaupano. Kako je to mogoče 
izpeljati pa v nadaljevanju prispevka, kjer so opisane možnosti, 
kako pomagati brez stika in tveganjem za zdravje vseh nas v ožji 
in širši okolici.
Ker se tekoče leto nezadržno približuje izteku, smo se želeli gasilci 
tradicionalno oglasiti do vas osebno in vsakega gospodinjstva ter 
vam želeli voščiti vesele božične praznike ter seveda srečno novo 
leto 2021 in ob tej priložnosti izročiti koledar za naslednje leto. 
Tokrat temu ne bo tako in vas koledarji čakajo v vašem poštnem 
nabiralniku, ki vam jih bodo naši gasilci prinesli tik pred božičem, 
da bomo vsakoletno gesto izpeljali na brezstičen način. Seveda pa 
bomo še posebej v teh težkih časih veseli vsakega vašega prispe-
vka, ki ga lahko izvedete na več načinov:
Na naši spletni strani http://www.grabsinskibreg.si/dohodnina  je 
mogoče prenesti obrazec za namenitev 0,5% dohodnine našemu 
gasilskemu društvu s podatki in z navodili. Potrebno je samo izpol-
niti obrazec in ga dostaviti ali poslati na finančno upravo na Ptuju 
ali drugod.
Druga najsodobnejša možnost je donacija sredstev preko spletne 
aplikacije E-donacije na naslovu https://edonacije.si/zagasilce-
si/, ki so prva donatorska platforma v Sloveniji, preko katere se 
lahko nameni del dohodnine brez digitalnega certifikata,  prek 
mobilnega telefona ali računalnika v nekaj korakih kar iz udob-
nega naslonjača toplega doma. Želimo vas posebej opozoriti, da 
je v spustnem seznamu pod DONIRATI ŽELIM potrebno izbrati 
PGD Grabšinski breg, da bo dejansko namenjen del dohodnine 
prišel do nas.

O tej možnosti smo aktivni tudi na družbenih omrežjih (FB), preko 
katerih lahko dostopate do informacij in sledite korakom za pomoč 
gasilcem Grabšinski breg sedaj, ko pomoč potrebujemo sami, da 
se bo naše delo in poslanstvo lahko nadaljevalo tudi po izteku 
razmer, kakršnim smo priča sedaj in vse leto, ki se izteka.
Za tiste nevešče sodobne informacijske tehnologije pa smo pri-
pravili tudi še klasičen plačilni nalog, ki je s spremnim besedilom 
priložen gasilskemu koledarju, ki ga prejmete na vaš dom, kot smo 
navedli nekoliko prej.
S tem povzetkom smo na kratko zabeležili tiste dogodke v pros-
tovoljnem gasilskem društvu Grabšinski breg v iztekajočem letu 
2020, ki smo jih kljub izbruhu virusa uspeli realizirati. Vse vabimo, 
da nas po sprostitvi razmer preprosto obiščete in se pridružite pri-
jetni druščini članic in članov, ki vam ponujajo obilo dogodivščin 
in prijetnega druženja.
Naj vam na koncu ponovno izrečemo iskreno zahvalo za vso 
pomoč, ki nam je omogočila izpeljavo projekta sanacije garaže z 
namenom zagotavljanja primernih prostorov za opremo in orodje 
gasilcev za vse občane, ki bodo pomoč potrebovali v primeru 
požara ali drugih nesreč.
Ker se leto zaključuje in smo v čarobnem božičnem obdobju vam 
voščimo vesele božične praznike ter da se vam izpolnijo vse želje 
v letu 2021.

vse kar je slabo, z novim letom naj zbledi,
naj praznični december odžene vse skrbi!
vse kar je dobro, naj za vekomaj ostane,

naj v miru sreča nežno te objame!

gasilci pgD grabšinski breg

Sanacija celotne garaže za novo sodobno gasilsko vozilo gvc 16/25
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Športno društvo Juršinci je tudi v letošnjem letu organiziralo tradi-
cionalno Ligo malega nogometa. Zaradi vseh ukrepov je tokrat liga 
potekala malo drugače, in sicer je bila omejena na 8 ekip, prav vse 
pa so bile povabljene. Sodelovale so ekipe Zvone team – Športni 
park Gabrnik, Športno društvo Juršinci, Bar Kaučič – Klateži, Po-
dunca team, RC Trcko, KMN Vitomarci, Montevideo team in Športno 
društvo Polenšak.
Ekipe so se pomerile v enokrožnem sistemu vsak z vsakim. Liga se 
je začela 12. 6. 2020, končala pa 31. 7. 2020. Končni vrstni red po 7 
odigranih krogih je bil:
1. rc trcko, 19 točk,
2. kmn Vitomarci, 16 točk,
3. montevideo team, 13 točk,
4. Zvone team – ŠP Gabrnik, 13 točk,
5. ŠD Juršinci, 9 točk,
6. Bar Kaučič – Klateži, 4 točke,
7. ŠD Polenšak, 4 točke,
8. Podunca team, 2 točki.
Prve tri uvrščene ekipe so prejele nagrade, in sicer pokale ter denarni 
sklad, kar je bila letos novost.

ligA mAlegA nogometA
Naziv najboljšega strelca je pripadel članu moštva Zvone team, Rob-
ertu Ostercu, ki je dosegel 12 golov. Najboljši igralec lige (MVP) je 
postal Jaka Vajda iz ekipe prvakov RC Trcko, najboljši vratar pa je bil 
Renato Hrašovec, ekipa KMN Vitomarci. Vsi trije so prejeli pokale.

1. mesto: rc trcko

2. mesto: Kmn vitomarci 3. mesto: montevideo team

naj strelec robert ostercekipa šD Juršinci naj igralec Jaka vajda
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Juršinski strelci smo v letošnji sezoni kljub velikim problemom s 
COVID-19 in odpovedanimi ali prestavljenimi tekmovanji na vseh 
nivojih tekmovanj bili vseeno zelo uspešni predvsem v kategoriji 
starejših dečkov s pištolo, saj je v tej kategoriji na vseh tekmovan-
jih blestel naš mladi tekmovalec Valter Drašler. Valter je v disciplini 
zračna pištola postavil novi državni rekord, ki ga je še enkrat izboljšal, 
postal državni prvak, zmagovalec državne lige za starejše dečke, regi-
jski prvak, zmagovalec regijske lige za starejše dečke, kot član ekipe 
pa je sodeloval tudi v mednarodni FIRST ligi. 
Tudi ekipa starejših dečkov, ki jo sestavljajo Valter Drašler, Matic 
Kuhar, Jan Brmež Čeligo in Milan Kvas je dosegala vrhunske rezul-
tate, saj so osvojili skupno 2. mesto v državni ligi za mlajše katego-
rije v streljanju z zračno pištolo, 2. mesto na državnem prvenstvu, 
2. mesto na regijskem prvenstvu, postavili pa so tudi nov državni 
rekord. Mlajši pionirji s serijsko puško: Milan Kvas, Nino Šoštarič, 
Jan Brmež Čeligo in Mai Pak so postali regijski prvaki in odlično tek-
movali za Kekčev pokal, kjer so po 6 kolih osvojili ekipno 8. mesto. 
Člani Ludvik Pšajd, Mirko Moleh, Niko Pšajd in David Kekec, ki 
tekmujejo v 1A državni ligi, so osvojili skupno odlično 8. mesto. Na 
državnem prvenstvu v streljanju z zračno pištolo so tekmovali Ivan 
Druzovič 18. mesto, Ludvik Pšajd 19. mesto, Niko Pšajd 26. mesto in 
David Kekec 33 mesto, ekipno so osvojili odlično 5. mesto.  V regijski 
ligi je članska ekipa osvojila skupno 2. mesto, posamezno je Ludvik 
Pšajd osvojil 5. mesto, Niko Pšajd 7. mesto, Mirko Moleh 10. mesto, 
Gregor Vesenjak 27. mesto, Janko Berlak 29. mesto, Dušan Krajnc 34. 
mesto, Nina Pavlin 50. mesto.

V regijski ligi pa tekmujejo tudi veterani, ki so osvojili skupno 
ekipno 2. mesto, posamezno pa Mirko Moleh 4. mesto, Janko Ber-
lak 14. mesto in Dušan Krajnc 15. mesto, Ludvik Pšajd pa je lahko 
tekmoval samo v dveh kolih in je osvojil 26. mesto. Mirko Moleh 
je tekmoval tudi na regijskem prvenstvu na 25 metrov v streljanju 
z revolverjem velikega kalibra, kjer je osvojil 3. mesto, ter na tek-
movanju s standardno MK pištolo, kjer je osvojil 1. mesto. Za vse 
te odlične rezultate, ki jih dosegajo naši strelci, so potrebni redni 
treningi večkrat tedensko, ki jih vodi naš trener Darko Pavlin, 
podpora staršev pri naših mlajših tekmovalcih, saj jih je potrebno 
pripeljati na treninge, nujna pa je tudi dobra športna oprema. 
Juršinski strelci že kar nekaj let dosegamo vrhunske rezultate na 
tekmovanjih na državnem nivoju in tudi na mednarodnih tekmo-
vanjih, predvsem v disciplini standard zračna pištola in serijska 
zračna puška, tekmujemo pa tudi z malokalibrskim, veliko kali-
brskim orožjem in puško šibrenico. 
Ker je prioriteta SD Juršinci športno streljanje z zračnim orožjem, 
smo si pred leti v dogovoru z Občino Juršinci in županom Aloj-
zom Kaučičem uredili zračno strelišče v kletnih prostorih občine. 
Ker pa nova tehnologija gre naprej in je elektronsko ocenjevanje 
tarč na streliščih že stalnica, smo se tudi v SD Juršinci odločili 
za nakup elektronskih tarč, saj smo si s tem zagotovili iste po-
goje treninga, kot so na tekmovanjih višjega ranga (državna pr-
venstva, državne in mednarodne lige …). Elektronske tarče so 
za nas bile velik finančni zalogaj, čeprav smo v minulih letih 
uspeli privarčevati nekaj denarja, to ni bilo dovolj, zato smo za 

oDlični USpehi JUršinSKih Strelcev
in obnovA ter poSoDobitev StreliščA

Dp 2020 za mlajše kategorije od leve: trener Darko pavlin,  
Kuhar matic, Kvas milan, Drašler valter in brmež čeligo Jan.

regijski prvaki: šoštarič nino, Kvas milan, brmež čeligo Jan in pak mai 2. Državna liga: pavlin Darko, Druzovič ivan, Drašler valter in Kekec David

Dp 2020 za člane od leve: Kekec David, pšajd niko, pšajd ludvik, 
pavlin nina, Druzovič ivan in trener Darko pavlin.
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V letu 2020 smo ribiči tako kot vsako leto 
organizirali v Juršincih ob ribniku kar nekaj 
tekmovanj, ki so bile kar dobro obiskane. 
Med temi tekmovanji je najobsežnejša 
društvena liga, ki ima skupaj 12 kol. V 
letošnjem letu je tekmovalo 23 članov in 
ena članica. Zraven članske lige je v društvu 
organizirana tudi veteranska liga, v kateri 
je sodelovalo 16 veteranov. Tekmovali so v 
14 kolih lige. Upamo, da bo v naslednjem 
letu konec epidemije COVID-19 in da se 
bomo lahko družili in lovili ribe na vedno 
zanimivih in napetih tekmovanjih ob našem 
ribniku v Juršincih.

ribolov v JUršincih

JUršinSKi ribiči zmAgAli v meDobčinSKi ligi
Letos je potekalo že drugo medobčinsko tek-
movanje ribičev iz šestih ribiški društev. Tek-
movanje je organizirano tako, da se lovi enk-
rat na ribniku od vsakega društva, ki sodeluje 
v ligi. V ligi so sodelovale ekipe: RD Ormož, 
RD Borovci, RD Dornava, ŠRD Gorišnica, 
RD Žejne ribice Draženci in RD Juršinci. 
Vodja juršinske ekipe Dušan Krajnc je letos 
imel srečno roko pri izbiri ribičev za tekmo-
vanja, saj so na koncu osvojili prvo mesto, 
drugo mesto so osvojili ormoški ribiči, tretje 
pa ribiči iz Dornave. Dogovorili smo se, da 
tudi drugo leto nadaljujemo meddruštveno 
ligo in z druženjem ob ribnikih.

pripravil: Dušan Krajnc

zmagovalci občinskega prvenstva veteranov. ribiški car za leto 2020 - Darko pavlin

finančno pomoč prosili Občino Juršinci, župana Alojza Kaučiča 
in občinski svet. Naši prošnji so ugodili in nam pomagali s sofi-
nanciranjem strelišča. Pri nakupu strelišča nam je s kratkoročnim 
posojilom pomagalo tudi Ribiško društvo Juršinci. Pred montažo 
novega strelišča smo člani našega društva na novo uredili kom-
pletno strelišče, saj je bilo potrebno sanirati zidove in jih na novo 
prepleskati. Za čiščenje sten in stare barve sta poskrbela Valter 
Drašler in Darja Koser, Ludvik Pšajd je poskrbel za kitanje zi-
dov, prepleskal pa jih je Dušan Krajnc, nato je sledila montaža 
strelišča, ki jo je v glavnem izvedel Darko Pavlin. Pri inštalaciji 
elektronike, računalnikov in programske opreme mu je pomagal 
Mirko Moleh. Ker smo »v času korone«, smo morali med strelni-
mi linijami postaviti pregrade iz umetnega stekla, za kar je poskr-
bel David Kekec. Komaj smo začeli z rednimi treningi, že nas je 
ustavila korona in sedaj lahko treniramo samo posamezno, in še to 
samo člani, ki smo registrirani kot tekmovalci na SZS.
Novo strelišče nemškega izdelovalca DISAG nam omogoča 
takojšnje ocenjevanje zadetkov, vodenje tekmovanja in rezulta-
tov, spremljanje tekmovanja na televizorju tudi izven strelišča, 
kjer lahko trenerji in obiskovalci spremljajo vsak strel in vsakega 
tekmovalca posebej in imajo tako pregled nad tekmovanjem in 
rezultati. Sodobna elektronika pa nam omogoča tudi direkten 
prenos preko spleta.

Ker za otvoritev novega strelišča še ni bilo možnosti, se za to ve-
liko pridobitev za naš šport ob tej priložnosti člani Strelskega društva 
Juršinci  iskreno zahvaljujemo županu Alojzu Kaučiču, občinski up-
ravi, občinskemu svetu in Ribiškemu društvu Juršinci za pomoč pri 
nakupu strelišča.

nimamo darila, ki bi vam ga dali,
verjetno tudi z vami ne bomo praznovali, 

lahko pa vam zaželimo veliko veselja za božič,
ter sreče in uspehov v letu 2021.

mimo

tekmovalci v 1. A državni ligi od leve: mirko moleh, pšajd ludvik in 
pšajd niko.
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Društvo Športni park Gabrnik je organiziralo 10. tradicionalni »NO-
GOMET FEST« nogometni turnir na travi 5+1. Turnir se je odvijal v 
nedeljo, 20. septembra 2020. Na njem je sodelovalo preko 20 ekip iz 
štajerske in prekmurske regije. V celodnevnem dogajanju je na igrišču 
v Športnem parku Gabrnik potekalo preko 30 tekem, kar je bil še do-
daten izziv vso dogajanje strniti v en dan. 
Letošnje leto pa je bilo nekaj posebnega. Zaradi virusa covid-19 je bilo 
vso dogajanje na igrišču in okrog njega drugačno zaradi upoštevanja 
ukrepov za varnost in zdravje obiskovalcev, skladno s priporočili in 
predhodnem pozitivnem mnenju s strani NIJZ. Tudi termin turnirja, 
se je povsem prevesil v jesen. Po prvotnem načrtu bi se moral najprej 
1. maja odvijati tradicionalni rekreativni turnir na manjše gole, kas-
neje pa v junijskem terminu dvodnevni Nogomet fest v konkurenci: 
veterani, člani, ženske in otroci U7, U9, U11 in U13. Zaradi covida-19 
smo bili primorani vso dogajanje prestaviti na ustrezen jesenski ter-
min in obenem dokazali, da se kljub težkim časom, ki so, še vedno 
da izpeljati prireditev z vsemi ukrepi z namenom druženja, športa in 
rekreacije.
Skozi ves dan je bil turnir dobro obiskan tudi s strani gledalcev, ki 
so vse ukrepe z razumevanjem sprejeli. Od 8. ure naprej je sprva 
potekala veteranska liga Slovenske gorice, na kateri sodeluje 9 ekip. 
Po končani veteranski ligi so na igrišče stopile članske ekipe, ki so se 
po odigranem skupinskem delu kasneje pomerile v razigravanju vse 
do finala. 
Tudi članski turnir je letos potekal nekoliko drugače. Zaradi časovne 
stiske je bilo število ekip omejeno na 12. Prednost nastopa so imele 
ekipe, ki se tradicionalno udeležujejo turnirja vsako leto. Namen pri-
reditve ob 10. obletnici je bilo druženje in rekreacija. Čeprav je bil 
rezultat tokrat v drugem planu, sta v tekmah odločali malenkost in 
športna sreča. Že v skupinskih bojih smo spremljali zanimive, težke 
in borbene tekme. Zmagovalci skupin so večinoma bili favoriti. 
Turnir se je nadaljeval s četrtfinalnimi tekmami, kjer so ekipe, ki so se 
uvrstile v četrtfinale, upravičile vlogo favorita. Po res razburljivih in 
vročekrvnih tekmah je sledilo polfinale. Gledalci so zares uživali ob 
predstavi vseh ekip. Nato je sledila končnica in finale. V veliko finale 
sta se uvrstili ekipi ŠD Selan in Jagoda Všečka. V obeh finalnih ekipah 
smo lahko spremljali nogometaše, ki zelo aktivno igrajo nogomet. 
Nekateri celo profesionalno. Na eni strani so v ekipi ŠD Selan bili 
igralci tretjeligaša NK Videm, na drugi strani v ekipi Jagode Všečka 
pa mladinci NK Maribora. Po napetem finalnem obračunu, je več 
izkušenosti in kakovosti pokazala ekipa ŠD Selan in slavje se je lahko 
začelo. Drugo mesto je pripadlo ekipi Jagoda Všečka, tretje mesto je 
osvojila ekipa ŠD Žerjavci in četrto domača ekipa Zvone team. 

športni pArK gAbrniK
Ekipe so prejele zaslužene pokale, medalje, praktične nagrade in de-
narne nagrade.. 
Rezultati pa so bili naslednji:  
Člani (12 ekip) 

Četrtfinale:  
Zvone team – kmn Vitomarci 2-0 
tiamo parfumi - šd selan 1-2 
šd Žerjavci - Gradbeništvo pučko 2-0 
šd moškanjci - jagoda Všečka 0-1

Polfinale:  
Zvone team - šd selan 1-3 
jagoda Všečka - šd Žerjavci 3-0

Tekma za 3.mesto 
Zvone team - šd Žerajvci 0-0(p)

Finale:  
šd selan - jagoda Všečka

naj igralec: Žan plajnšek

naj vratar: luka Grozdek

Zmagovalna ekipa ŠD Selan je nastopila v naslednji postavi: Jaka 
Mesarič, Alen Plajnšek, Žan Plajnšek, Timi Krajnc, Sebastjan Krajnc, 
Gregor Cafuta, Jaka Vajda, Žiga Zdovc. Vodja ekipe: Jaka Mesarič.
Vsem prijateljem, sosedom, sponzorjem in vsem drugim, ki ste ka-
kor koli pripomogli pri izvedbi turnirja, se iskreno zahvaljujemo in 
upamo, da ste uživali ob druženju in športu. Upam, da se vidimo tudi 
prihodnje leto v običajnem junijskem terminu, na dvodnevnem 11. 
Nogomet festu. Čestitke vsem, ki so prejeli pokale in nagrade. 
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Na žalost je virus našel pot tudi v Slovenijo. Najprej je bil 
okužen eden, nato pet, sčasoma že 10 in več ljudi. To pa zato, 
ker je koronavirus zelo nalezljiv. Vlada je razglasila epidemijo 
v mesecu marcu. Tako so se zaprle vse šole in vrtci ter sčasoma 
vse javne ustanove. Učenci smo pričeli s šolanjem na daljavo. 
Sprva smo to jemali kot »delovne počitnice«. Po nekaj tednih 
smo ugotovili, da nam manjkajo učiteljeva razlaga in socialni 
stiki s sošolci in učitelji. Vsi smo se dokaj uspešno prebili skozi 
10 tednov pouka na daljavo. Maja se je stanje glede epidemije 
počasi umirilo glede števila okuženih. Zelo sem bila vesela 
ponovnega snidenja s sošolci in vrnitve v šolo. Veselje je bilo 
kratko, saj nas je kaj kmalu doletela ista usoda ob vrnitvi v 
novem šolskem letu. S šolanjem na daljavo smo že bili seznan-
jeni, ampak smo vedeli iz preteklih izkušenj, da ne bo lahko. 
Omogočili so nam delo preko spletnih učilnic, tako da nam je 
vsem malo lažje, saj lahko najdemo vse na enem mestu. Sedaj 
smo že pet tednov doma. Dva tedna smo imeli počitnice, tri 
tedne pa se že trudimo po svojih najboljših močeh in delamo na 
daljavo. Imamo tudi sestanke oziroma videokonference preko 
aplikacije Zoom. Po mojem mnenju se šola na daljavo ne more 
kosati s »pravo« šolo, ker je samostojnega dela veliko. Otroci 
potrebujemo navodila, osebni stik z učitelji in s sošolci, kar pa 
nam sedaj manjka – to je slaba plat. Dobra plat pa je po mojem 
mnenju, da si lahko delo razporedimo čez cel dan in da se bomo 
naučili veliko novega o delu z računalniki in drugo tehnologijo. 
Tovrstnega znanja pa bomo v prihodnosti verjetno toliko več 
potrebovali. 
Za uspešno delo na daljavo je zelo pomembno sodelovanje 
vseh: učencev, učiteljev in staršev. Zahvala za trud in pomoč 
pri delu pa gre vsem, ki nas pri našem delu vsakodnevno usmer-
jajo in spodbujajo z lepimi mislimi. Verjamem, da bomo skupaj 
uspešno prebrodili to težko obdobje.
Ostanimo zdravi!

nuša pučko, 7. r., šolska novinarka

Pouk na daljavo je po svoje zanimiv. Zjutraj lahko dlje spiš, to 
je res! Ampak, ko delaš naloge, nisi zbran in nimaš nikakršne 
motivacije. Pogrešaš učiteljevo obravnavo snovi, kajti v živo 
je vse čisto drugače. 
Zaradi korona virusa je to na žalost edini način in učitelji so našli 
zelo inovativne načine, kako nam pomagati oz. razložiti snov 
na daljavo. Nekateri učitelji razlago snovi posnamejo, mi pa si 
jo ogledamo v obliki videoposnetka. Preko Arnesovih spletnih 
učilnic in Padleta je zelo enostavno slediti navodilom, snov pa 
nam učitelji razlagajo tudi s pomočjo drsnic na PowerPointu. 
Način, ki mi je najbolj všeč, so tudi Zoom pogovori, ki učencem 
tudi najbolj približajo šolsko vzdušje.
Korona čas je tako za nas učence, kot tudi za učitelje nekaj 
novega in vsi smo se morali prilagoditi dani situaciji. Mislim, 
da nam je v tem času vsem težko, ker nimamo socialnega stika, 
ki nam seveda manjka. 
Verjetno je težko tudi našim staršem, ki so v tem času še vedno 
v službi in zraven službenih obveznosti pomagajo in preverjajo 
tudi naše šolske zadolžitve. Mene pa najbolj zanima, kako se 

poUK nA DAlJAvo
otroci staršev, ki se ne spoznajo na računalniško tehniko spo-
padajo s šolskimi nalogami. Še dobro, da smo otroci tehnike. 
Imam srečo, da se na računalnike že spoznam in imam starša, ki 
tudi v službi uporabljata računalnik in računalniške programe. 
Tudi učenci smo se po svoje prilagodili situaciji, da nam je lažje 
in se med seboj motiviramo pri učenju. Izmenjali smo si kon-
takte za Skype, da se lahko skupaj, čeprav preko ekrana, učimo 
in spodbujamo. Tako lahko vzpostavimo nek stik, ki nam man-
jka in ga potrebujemo!                                                                                                         

nikol Knez holc, 7. r, šolska novinarka

Moj delovni dan se začne ob 7. uri. Oblečem se, se umijem in 
pojem zajtrk. Zraven zajtrka vsak dan spijem skodelico čaja. S 
poukom začnem okrog 8.30. Delam po urniku, da ne pride do 
zmede. Pouk na daljavo mi vzame veliko časa. Včasih sedim pri 
zvezkih tudi cel dan, saj mi velikokrat pade motivacija. Takrat 
se mama zelo jezi na mene in me poskuša ponovno motivirati 
za delo. Moram priznati, da ji včasih uspe, včasih pa žal ne. Med 
delom imam en odmor, in sicer za kosilo. Ko pojemo kosilo, se z 
družino odpravimo na sprehod za približno pol ure, včasih tudi 
več (odvisno od vremena in količine dela). 
Prednost pouka na daljavo je, da si lahko delo razporediš čez 
cel dan, kot ti odgovarja. Slabo pri pouku na daljavo pa je, da 
nimaš osebnega stika z učitelji, seveda pa ga ni niti s sošolci. 
To me zelo žalosti. Všeč mi je ko se z učitelji in sošolci vidimo 
preko Zooma. Zanimivi so mi tudi posnetki razlag snovi, saj ko 
česa ne razumeš, posnetek pogledaš ponovno.
Včasih nam pouk odpade zaradi različnih dni  dejavnosti. Dne-
vi dejavnosti potekajo tako, da nam razrednik pošlje navodila 
za delo. Če je potrebno, nam razrednik zraven pošlje še pregled-
nico, ki jo izpolnimo med samimi dejavnostmi. Po končanem 
dnevu dejavnosti pošljemo preglednico nazaj razredničarki. 
Všeč mi je, da imamo veliko dni dejavnosti, ker nimam pouka 
in si od šolskega dela malo odpočijem.
Želim si in upam, da se čimprej vrnemo v šolo, saj že zelo 
pogrešam svoje sošolce in ustaljen šolski pouk.

Žan novak, 7. r., šolski novinar

Opisal vam bom, kako poteka šolski dan v času pouka na dal-
javo. Vsako jutro se zbudim ob 7. uri in si pripravim zajtrk. Po za-
jtrku si pripravim stvari po urniku, ki jih imam tisti dan. Začnem 
s poukom. Zelo sem zadovoljen, saj nam učitelji zelo dobro pri-
pravijo snov in nam posredujejo posneto razlago. Tako je delo 
od doma lažje. Pouk na daljavo mi ne povzroča problemov, saj 
nam učitelji z veliko truda pomagajo in nam stvari razložijo, če 
pa kaj ne vem, pa kontaktiram učitelja in mi stvar razloži. Delo 
lahko prilagajam in velikokrat naredim nalogo za naslednji dan. 
Je pa res, da pogrešam sošolce in tudi učitelje, saj je dan v šoli bolj 
pester. Doma se počutim v redu, ampak včasih pokličem sošolca 
in si skupa narediva snov. Imamo pa tudi videokonference, kjer 
utrdimo snov in preverimo domačo nalogo. Pouk na daljavo mi 
je všeč, ampak še vedno pogrešam pouk v šoli. Upam, da bomo 
kmalu sedli v šolske klopi in si vsi popestrili šolske ure.

nino šoštarič   7. r., šolski novinar
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Tale korona mi gre prav pošteno na živce in gotovo ne samo 
meni. Pogrešam prijatelje, njihov smeh, naše jutranje pogovore: 
si se učil za test, imaš nalogo, vprašan sem danes, pozabil sem, 
daj mi zvezek, da se grem učit za test, imaš peresnico …
Sedaj pa je čisto vse drugače. Zjutraj se zbudim z mislijo: bo pov-
ezava za učilnice delovala ali bo kot včeraj, ko sploh nismo mogli 
vzpostaviti povezave, ali bomo vsi na zoomu, ali bo učiteljica 
jezna ker sem ji nalogo poslal malce kasneje kot drugi … 
Zbudim se ob 8. uri, se uredim in sedem za računalnik. Delam 
za šolo po urniku. Zjutraj si skuham čaj in zraven zooma ali ob 
opravljanju drugih šolskih stvari pijem ta čaj. Včasih mi na krilo 
skočita tudi moji muci Garfild (Grafid) ali Tiger, ki mi povesta, 
naj se malo odpočijem od šole in da naj ju grem božat in se malce 
igrat z njima. Čez čas pa ju pustim in grem delat nazaj za šolo. Ne 
smem pozabiti na zoom konference, kjer nam učitelji po bližje 
predstavijo snov, ki smo jo v tem tednu jemali. Nekateri učitelji 
nam pošljejo Wordove dokumente in zraven slušne posnetke, 
da ob reševanju slišimo še razlago. Čas, ki ga porabim za šolo, 
je nekje šest do sedem ur na dan: prepis snovi, domača naloga, 
zoom konference in na koncu učenje. Svetla stran korone je to, 
da lahko malce dlje spim, da imam več časa za družino, več časa 
za rekreacijo, delo si lahko razdelim kot meni “paše”, včasih ni 
tako naporno kot v šoli (včasih pa je celo težje kot v šoli).
Vsi skupaj pa se zavedamo, da nam bo korona prinesla tudi nove 
metode učenja, da tudi učenje lahko poteka drugače, kot smo 
si predstavljali. Sedaj bomo znali ceniti učitelje in njihovo trdo 
delo. Najbolj vesela pa bom, ko se bomo s sošolci in sošolkami 
po dolgem času spet srečali in se bomo lahko spet objeli in po-
govarjali kot včasih. 

tjaša majcen, 8. r., šolska novinarka

Po vsej Sloveniji poteka pouk na daljavo, tudi na naši šoli je tako. 
Za nekatere učence je pouk na daljavo težak, saj nimajo razlag in 
je zato veliko težje. Pouk na daljavo poteka preko računalniških 
programov in telefonov, za kar je potrebno znanje. Kaj pa učenci 

1. in 2. in 3. razreda? Ali se učenci znajdejo s takšno tehnologijo? 
Pomebno vlogo odigrajo starši. Vsi vemo, da imajo starši najraje 
na svetu svoje otroke, zato bodo storili vse za njih. To pomeni, da 
jim bodo pomagali pri pouku na daljavo. Upajmo, da je res tako. 
Kaj pa pri višjih razredih, ali imajo dovolj znanja iz tehnologije? 
Mislim, da imajo nekateri kar veliko težav, in ne samo pri znanju 
uporabe tehnologije in pomoči staršev pri razlagi. Mislim na in-
ternetne težave s povezavo in spletnimi učilnicami, ki jih upo-
rabljajo šole. Tudi naša šola uporablja spletno učilnico Arnes, 
ki se je v začetku sesula. Torej ni vedno vse popolno. Pri pouku 
na daljavo mi je všeč samo to, da ne rabim vseh nalog narediti 
naenkrat, ampak si jih lahko razporedim čez cel teden. Nekatere 
naloge pa moram narediti tisti dan, saj jih nato moram oddati v 
spletno učilnico, ker imam rok za oddajo. Pomanjkljivost učenja 
na daljavo je pomanjkanje stika z učitelji v živo, ker vsi učenci 
potrebujemo razlago. En od načinov stika  je video ura, vendar ni 
enako. Jaz se pri tem pouku na daljavo počutim precej zadržano. 
Upam, da se bodo šole kmalu odprle in se bomo učili kot prej. 

Sanja lipič, 7. r., šolska novinarka

Pouk na daljavo je pouk, ki se izvaja preko spleta (na daljavo). 
Slednji pa poteka nekako takole. Učenci začnemo s pregledo-
vanjem spletne strani ,Arnes. To je spletna učilnica, na katero 
učitelji učencem nalagajo sproti nove datoteke, ki vsebujejo 
snov, ki jo učenci morajo opraviti. Ko učenci opravimo snovi, ki 
smo jih dobili za domačo nalogo, vse skupaj »pospravimo« v eno 
od datotek in jo preko spletne strani pošljemo  učitelju. Učitelj 
nam nato v obliki odziva sporoči, kaj smo imeli prav, oz. kaj je 
bilo narobe. Tako kot pri vseh stvareh, so dobre in slabe lastnosti. 
Dobre lastnosti so, da si lahko razporediš čas za vsak predmet. 
Slabe lastnosti pa so, da je težje delati novo snov brez učiteljeve 
razlage. Ker pa pri nekaterih predmetih učitelji opazijo, da potre-
bujemo pomoč, nam organizirajo videoconference, ki potekajo 
preko aplikacije ZOOM.  Snov nam nekateri tudi posnamejo. 

ema munda, 8. r., šolska novinarka

Ana Gril je učenka 6. A-razreda in obiskuje OŠ Juršinci.  
Povprašala sem jo o pouku na daljavo.

kakšno imaš mnenje glede šole, pouka in učenja nasploh? 
Šola me včasih živcira, ampak mi je zelo pomembna. V resnici se 
nikoli ne učim, ker mi je dovolj razlaga, ki jo odnesem pri pouku.

Glede na to, da so zaradi sars-covida-19 zaprte vse šole, pouk 
poteka na daljavo. kako tvoje šolanje poteka sedaj?
Moje šolanje poteka na daljavo, veliko je dela s telefonom oz. 
računalnikom. Glede na to, da se nerada zbujam zgodaj, se moje 
šolanje včasih zavleče tudi čez vikend.

Vedno več je otrok, ki so zaradi vseh karanten in pomanjkanja 
družbe prijateljev depresivni, kako se ob tem počutiš ti?
Ni mi všeč, da se ne morem družiti s prijatelji, saj sem ves čas doma. 
Na živce mi gre, da moram masko nositi tudi zunaj, kadar želim iti 
na svež zrak. Vseeno pa mi je všeč, da smo doma, saj lahko sedaj 
več časa namenim šoli.

intervJU o poUKU nA DAlJAvo
kakšni so tvoji interesi in dejavnosti?
Moje dejavnosti pred korono so bile treniranje odbojke in igranje 
nogometa, ki je bila moja izvenšolska dejavnost. Sedaj pa več časa 
posvetim svoji sestri in plesu.

kateri predmet ti je najbolj všeč in kaj želiš početi?
Najboljši predmet se mi zdi angleščina, ker se učim novega jezika. 
Kar želim biti po poklicu, še ne vem.

maruša gril, 8. a 
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V sredo, 25. novembra 2020, so imeli učenci od 6. do 9. razreda 
OŠ Juršinci tehniški dan »Bodi kreativen«. Na povabilo šole je pri 
tehniškem dnevu sodeloval tudi urad. Več kot 80 otrok in njihovih 
učiteljev je z zanimanjem prisluhnilo spletnemu predavanju urada, 
v katerem so izvedeli več o tem, kdaj govorimo o intelektualni last-
nini, na kakšen način se z njo srečujemo v vsakodnevnem življenju 
in zakaj je pomembno, da jo spoštujemo. Urad jim je predstavil tudi 
novo spletno mesto originalen.si, namenjeno ponarejanju in pirat-
stvu ter pojasnil, zakaj so ponaredki nevarni.  Izvedeli so, da so tudi 

tehnišKi DAn nA oš JUršinci: 
Učenci So UStvArJAli SvoJe znAmKe

otroci lahko izumitelji in da so nekateri otroci v preteklosti že ustvarili 
uspešne izume, ki so postali svetovno znani.
Tri sedmošolke so v okviru tehniškega dne predstavile svoje izdelke 
in znamke: praktična družabna igra TIC TAC TO – TO GO, linija 
izdelkov za mačke Kitty Cat in K.K. okraski. Tudi ostali učenci bodo 
v začetku decembra ustvarili svoje znamke. Za svoje kreativno delo 
jih bo urad nagradil s praktičnimi nagradami.

Aleksandra vinkovič

Kos kruha, na njem pa maslo in med. Mleko, za zdravo sladkanje pa 
slovensko jabolko. To so zadnjih deset let na današnji dan v šolah in 
vrtcih zajtrkovali otroci. Letošnja epidemija je onemogočila tradicion-
alen slovenski zajtrk v šolah, a ravno v teh časih je še kako pomembno 
zavedanje, da ima lokalno pridelana hrana moč, da odžene zdravnika 
stran. Poleg tega pa tako podpremo naše lokalne pridelovalce, ki jih 
je epidemija covida-19 dodatno prizadela.
Dan slovenske hrane, ki smo ga obeležili na juršinski Osnovni šoli, 
je znova priložnost, da podpremo naše pridelovalce in predelovalce 
hrane, da posežemo po lokalno pridelani hrani, podpremo prizade-
vanja za ohranjanje čistega, zdravega okolja, ohranjanje podeželja ter 
seznanjanje mladih s postopki pridelave in predelave hrane. Na ta dan 
se vsako leto na naši šoli otroci v šolah in vrtcih veselijo tradicional-
nega slovenskega zajtrka, letošnji je že 10. po vrsti. Zaradi trenutnih 
razmer ga v šolah in vrtcih v fizični obliki ni bilo. So pa otroci pri 
pouku v okviru naravoslovnega dneva na daljavo veliko govorili o 
pomenu zajtrka in uživanja lokalnih živil. Drugi so pripravljali za-
jtrk, izdelovali plakate, risali, slikali, nekateri tudi pekli kruh, piškote, 
palačinke in še bi lahko naštevali.

oš Juršinci

trADicionAlni SlovenSKi zAJtrK: 
letoS pomembneJši Kot KADAr Koli preJ
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V času pouka na daljavo se v skladu z okrožnico MIZŠ za učence, ki 
jim to pripada, zagotavlja brezplačen topel obrok. 
Brezplačni topli obroki pripadajo učencem, pri katerih povprečni 
mesečni dohodek na osebo, ugotovljen v odločbi o otroškem dodatku 
ali odločbi na podlagi vloge za priznanje pravice do subvencije malice 
ali kosila, ne presega 382,82 € (3. dohodkovni razred otroškega dodat-
ka). Brezplačni topli obroki pripadajo tudi učencem, ki so nameščeni 
v rejniško družino. 
Prijave na topli obrok so srednje šole in OŠ dr. Ljudevita Pivka poslali 
Občini Juršinci. Te prijave je občina poslala na Osnovno šolo Juršinci, 

brezplAčen topli obroK zA Učence
ki je organizirala pripravo in odpremo obrokov do teh učencev in tudi 
učencev osnovne šole. 
V naši lokalni skupnosti je teh učencev 11. Nekaterim topel obrok 
dostavimo do doma, ostali si pridejo ponj. Za pripravo obrokov skr-
bijo kuharice v šolski kuhinji, za razvoz pa hišnik šole. Otroci so obro-
kov veseli in hvaležni. Tudi v prihodnje bomo skrbeli, da bodo stvari 
potekale tako, kot je treba. 
Hvala vsem in ostanite zdravi.  

Sabina z. 

rAzveDrilo - lAbirint
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Voščilo čebelarjev
naj vam novo leto prinese čim več lepih stvari,

naj bodo pozabljeni vsi dvomi in vse skrbi.
Uspeh naj vam povsod sledi,

sreča, veselje, ljubezen naj med vami tli.

VESELE PRAZNIKE IN SREČNO NOVO LETO 2021 TER OBILO “MEDENIH DNI”
VAM ŽELI ČEBELARSKO DRUŠTVO JURŠINCI.

ZahVala
dragi sovaščani vasi Zagorci,
v tem čudnem času, v katerem se trenutno na-
hajamo, je zelo pomembno, da ostanemo strpni, 
potrpežljivi in dobri drug do drugega. Pomembno 
je, da delamo dobro tako za sebe, kot za druge ok-
rog nas in okolico, v kateri se nahajamo. Ob tej 
priložnosti se zahvaljujemo vsakemu posebej za 
prostovoljno delo, ki ga opravljate za dobro vasi 
Zagorci, vsem, ki pospravljate, urejate in čistite. 
Velika zahvala in predvsem pohvala gre tudi gospe 
Marici Ilešič in gospe Marici Matjašič, ki skrbno 
z veliko dobre volje v vsakem prostem času, ki 
ga najdeta, skrbita in urejata kapelo v spodnjih 
Zagorcih.  
Upamo in želimo si, da se trenutna situacija hitro 
spremeni na bolje, da bomo spet lahko sodelovali, 
se družili in izpeljali vse zadane načrte, ki zaradi 
trenutne epidemije morajo čakati. 
Vaški odbor Zagorci želi vsem vaščanom vesele, 
mirne, polne ljubezni in predvsem zdrave božične 
in novoletne praznike. 

vaški odbor zagorci 
zapisala patricija erhatič.

Smeh ni greh
samodiaGnostika
Sedaj, ko je zdravstvo tako nedostopno, si lahko sami naredite 
osnovno diagnostiko!
Polulajte se v grmovje:
Če gredo gor mravlje – sladkorna.
Če gredo muhe – vnetje.
Če hitro izpareva – preveč soli.
Če smrdi po mesu – holesterol.
Če si pozabil sleči spodnjice – Alzheimer, 
če jih nisi uspel sleči - Parkinson.
Če ne zavohaš urina – KORONA!

banka
Čakam danes v banki, ko je blagajničarka dala moškemu pred mano 
kondom. 
»Mlada dama« je rekel. »Ne želim se hvaliti, toda kaj naj storim  
s tem? Zame je veliko premajhen«. Pogledala ga je, se nasmehnila  
in rekla: »To daste na prst, ko uporabljate bankomat«.

Voščilo
Sosed pride k sosedu voščit vesele praznike.
Na vratih reče:
»Spoštovani sosed, želim vam vse tisto, kar vi želite meni«.
Sosed zaloputne z vrati in reče:
»Da vas ni sram!«

V dobrem in slabem
Jože pride v posteljo pijan kot mavra. Ploskne svojo ženo po zadn-
jici in zavzdihne:
»Prav dobro nama je!«
»Tebi je mogoče že dobro,« je besna žena, »meni pa je slabo zaradi tebe.«
Jože malo pomisli in reče:
»Veš kaj, matičar je rekel »v dobrem in slabem«. »Sprosti se in zaspi.«
»Ja. Matičar je rekel tudi dokler vaju smrt ne loči«. »Zdaj se pa ti 
sprosti in zaspi, če upaš.«

raZočarana Žena
Žena, ki se pozno ponoči po enem tednu vrne s službenega potovanja, 
tiho odpre vrata spalnice, odgrne pokrivalo na postelji in zagleda 
štiri noge, ki so molele izpod odeje.
V trenutku se ji zmegli pred očmi, pograbi baseball palico, ki je bila 
za vrati in prične udrihati po odeji.
Ko se je utrudila, odide v kuhinjo po pijačo, da si malo opomore  
od šoka.
Tam pa ponovno doživi šok, ko za mizo zagleda svojega moža,  
ki pije pivo in ji reče: “Tvoji starši so prišli na obisk za vikend,  
pa sem jima odstopil najino posteljo.
Pojdi ju pozdravit… “

druGa Ženska
Žena hoče poklicati moža, pa ima prazno baterijo v mobilnem  
telefonu.
Pa reče  sinu Janezku, naj ga pokliče s svojega telefona.
Čez nekaj minut sin pravi: “Trikrat sem klical in vedno se je oglasila 
neka ženska.” 
Ko se mož vrne, ga žena pričaka na vratih in brez kakšne razlage  
mu eno primaže okoli ušes.
Potem pa “molitev”.
“Ženska se ti  oglaša na tvojem telefonu!”
“Kakšna ženska neki? Kaj pa je rekla?”
“No ,  Janezek ,  povej!”
“Rekla je: Številka trenutno ni dosegljiva, prosimo, pokličite  
kasneje.”
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naše usluge in storitve:
- elektroinstalacije  jaki in šibki tok;

- instalacije alarmnih sistemov;
- strelovodne instalacije;
- instalacije centralnih sesalnih sistemov;
- varčna razsvetljava;
- meritve elektro in strelovod instalacij;
- produkti za široko potrošnjo;
- najem travnatega igrišča v Gabrniku;
- najem prostora za piknik v Gabrniku 
(nogomet, odbojka na mivki ...).

Naš domačin Tonček Lajh je v samozaložbi 
izdal zanimivo knjigo z naslovom  

V GORICAH
V tej knjigi avtor na skoraj 300 straneh v sliki 
in besedi opisuje delovne navade in praznične 

običaje pri Svetem Lovrencu v Slovenskih 
goricah in sosednjih krajih skozi čas 
Knjigo lahko dobite pri avtorju.

GSM: 041 968 029

Posredništvo Cekin d.o.o.
Montaža strojev in napravKukava 53, 2256 Juršinci

 
Suzana CIZERL 
 
Jezikovne storitve  
nemškega jezika  
 
 
 

Gabrnik 3a 
SI – 2256 Juršinci 
 
Tel: +386 31 697 900  
E-mail: info@sc-lingua.si  
Web: www.sc-lingua.si  
 

V teh teŽkih časih Želimo 
Vsem strankam mirne boŽične praZnike  
ter srečno in uspehoV polno noVo leto! 
ostanite ZdraVi! 
s sVojimi pridelki se še naprej priporočamo.

Dobro voljo meljemo
se v novo leto 2021 peljemo.

Keksov, potic in drugih 
dobrot, naj sreča in zdravje 

vas spremlja povsod.

Vesel božič in srečno novo leto 2021 vam želimo 
in vas vabimo, da se nam pridružite

Društvo gospodinj Juršinci
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Kukava 74, 2256 Juršinci
Tel.: 02 758 25 41, GSM: 031 494 420
e-pošta: smigoc.franc@amis.net

• Montaža in programiranje  
   elektronskih ventilčkov - NOVO
• Električna diagnoza BOSCH
• Izpušni sistemi
• Servis in priprava za tehnični pregled
• Montaža in prodaja gum
• Servisiranje, polnitev klimatskih naprav
• OZON - novo - Zagotavlja nenevarno 
nekemično dezinfekcijo vozila. Odstranitev 
alergenov, odstranitev neprijetnih vonjav  
v vozilu, primerno za klimatske naprave  
in oblazinjeno notranjost vozila.

Šmigoc Franc s.p.

Vas boli vrat, čutite bolečine v križu ali 
vaše telo potrebuje le malo sprostitve? 

Vabljeni v miren masažni salon, kjer vam 
nudimo pester izbor kvalitetnih masaž.

Naše storitve pa so lahko tudi lepo darilo.

Za dodatne informacije in naročilo, 
nas kontaktirajte.

naredimo vam:
• mansarde
• amf stropove
• spuščene stropove
• stenske obloge
• predelne stene
• napušč

 041 977 504
 aleksander.lajh@gmail.com

Aleksander Lajh s.p. 
Dragović 3b
2256 Juršanci

suhomontaža lajh 

...povsem po vaših željah

DELA OPRAVLJAMO TUDI 
PO ZAPISNIKU KATEREKOLI 

ZAVAROVALNICE!

10 let
z vami


